



Date: 13 January 2019

Subject: First Class Mobile License Renewal

الموضوع / تجديد رخصة الهاتف النقال من الفئة الأولى

Further to our previous disclosure dated 8 July 2018, Omani Qatari Telecommunications Company S.A.O.G (the "Company") hereby confirms the Telecommunications Regulatory Authority's ("TRA") approval to renew Ooredoo's First Class Mobile License. The renewed license shall include all existing spectrums allocated for the Company, excluding the 5G spectrum.

بالإشارة الى الإفصاح السابق بتاريخ 8 يوليو 2018 فيما يخص تجديد ترخيص الفئة الأولى للشركة العمانية القطرية للإتصالات ش.م.ع ("الشركة") لتقديم خدمات الإتصالات العامة المتنقلة ، نود إفادتكم بموافقة هيئة تنظيم الإتصالات على تجديد الترخيص. يشمل الترخيص الجديد نطاقات الطيف الترددي الممنوحة حالياً للشركة ، ولن يشمل نطاق الطيف الترددي لتقنية الجيل الخامس (5G).

The renewal fees shall be OMR 75,000,000, to be paid in two equal instalments of OMR 37,500,000 in 2020 and 2021.

كما نود إفادتكم بأن رسوم تجديد الترخيص يبلغ 75,000,000 ريال عماني يدفع على دفعتين متساويتين خلال 2020 و 2021.

The renewed license shall be valid for 15 years, starting from February 2020.

وستكون مدة الترخيص الجديد 15 عاما ابتداء من فبراير 2020.




On Behalf on Omani Qatari Telecommunication Company SAOG (Ooredoo)